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KAKOVOST IN ZNANJE

Z zaključkom leta se tokrat zaključuje tudi srednjeroč
no obdobje 1980— 1985. To je tudi čas, ko analiziramo obraču
ne preteklega obdobja ter obravnavamo in sprejemamo na
črte, naše naloge za naslednje leto in celotno srednjeročno 
obdobje 1986—1990. Že nekaj mesecev smo na tem področju 
še posebej aktivni, te aktivnosti se bodo še nadaljevale vse 
do zaključka prvega tromesečja. Ocenjevanje doseženega je 
sicer lažje kot načrtovanje bodočega, vendar je  še posebej 
pri ocenjevanju preteklih dogajanj pomembno, kaj želimo 
videti v izračunanih številkah in koliko upoštevamo vsa do
gajanja, ki so nas pripeljala do teh. Prepričan sem, da delim 
mnenje večine kolektiva v pogledu ciljev nadaljnjega razvo
ja, to je  več in boljše. Kakovost in znanje je  ogrodje naših 
načrtov ter poti za dosego teh. Uspeli bomo le, če bo to sle
herni član kolektiva sprejel tudi kot svojo opredelitev in tako 
vsak dan ravnal pri opravljanju njemu zaupane naloge.

Vsa dogajanja v preteklih letih so bila mnogo bolj, kot 
smo to v planih načrtovali, povezana in odvisna od dogajanj 
na področju pogojev in realizacije ekonom skih odnosov s tu
jino. Zaostrene razmere, kot posledica prevelike zadolženo
sti države, niso šle mimo nas, še posebej smo občutili po
membnost in pravilnost odločitve PEKA leta 1972, s katero 
se je postavil temelj dolgoročne in trdne poti izvoza obutve 
na konvertibilno področje. Kaj vse je  bilo potrebno storiti v 
proizvodnji ter vseh dejavnostih, ki zagotavljajo potek proiz
vodnje? Dnevno prilagajanje proizvodnje razpoložljivemu 
materialu, delo v  podaljšanem delovnem času, prostih sobo
tah in nedeljah, iskanje vseh mogočih poti, da kolo razvoja 
le ne bi preveč zastalo. Ob vsem tem sm o sprejemali obveze 
za daljše obdobje ob predvidevanju pričakovanih pogojev, ki 
jih pa vedno nismo uspeli v celoti izpolniti. Pomanjkanje 
zgornih delov za polni izkoristek kapacitet montažnih oddel
kov je bil osrednji problem sredine preteklega petletnega ob
dobja, izredne uvozne omejitve so razlog, da se potrebe v po
gledu m odernizacije in posodabljanja strojne opremljenosti 
niso izpolnile, prav tako so zaostrene razmere na finančnem 
področju realizacijo investicije »LOKA« prestavile v prihod
nje srednjeročne obdobje.

V letu, ki se izteka, je  predvsem pomembno, sa smo us
kladili proizvodne kapacitete med zgornjim i deli in montažo, 
s kombinacijo možnih poti izvoza in uvoza zagotovili boljše 
pogoje oskrbe, vse to je  omogočilo porast produktivnosti. Po
večan izvoz in delna sprememba strukture tega ter pred
vsem v drugem polletju povečana prodaja na domačem trgu, 
nam je dala dohodkovno potrditev dviga produktivnosti. De
vizne zadolžitve iz preteklih let za oskrbo proizvodnje smo 
poravnali, brem e teh občutimo tudi v  letošnjem dohodku. 
Uspeli smo uvoziti nekaj strojev in oprem e, posebej se lahko 
veselimo, da imamo montiran tako potreben nov računalnik. 
Ob vsem tem je  tudi stvarna vrednost osebnih dohodkov ne

koliko večja, čeprav je  res, da si vsi želimo še višje, vendar 
morajo biti odvisni od doseženega dohodka.

Odkriti in samokritični pogled na pretekla dogajanja 
lahko ugotovi še nekaj notranjih rezerv, prav tako pa tudi, 
da dosežki niso skromni in so rezultat gospodarnega ravna
nja ter znanja in sposobnosti kolektiva PEKO. Prav to je  te
melj, na katerem stojijo naši razvojni načrti. Razmere na tu
jem  in domačem trgu se bodo še zaostrile, v teh bo uspešnej
ši tisti, ki bo napravil večji korak na področju kakovosti v 
najširšem smislu od materiala do izdelka, od vloženega do 
vrnjenega dinarja, od najenostavnejšega do najzahtevnejše
ga dela. Da bomo to lahko dosegli, se bomo še posebej dodat
no usposabljali za opravljanje nalog. Pridobiti še nova zna
nja in s tem oplemenititi že pridobljena ter zagotoviti prihod 
mladih in jim omogočiti potrebno razvojno pot za prevzem 
odgovornih nalog, to je  pot k željenemu cilju. Skromne inve
sticijske možnosti moram o povečati z znižanjem zalog ter 
vsako naložbo temeljito pretehtati. Poleg posodabljanja stro
jev in opreme je realizacija zahtevnega investicijskega pro
jekta »LOKA« prav tako nujnost za nadaljnje dolgoročne 
razvojne korake PEKA.

»Ura zamujena ne vrne se nobena« — ta pregovor je  ve
lika resnica, torej izpolnitev planov leta, ki prihaja in celot
nega srednjeročnega obdobja  je  odvisna že takoj od prvih 
delovnih ur po praznovanju. Nekaj več prostih dni imamo to
krat v povezavi s prazniki, kar naj bi tudi namenili pripravi 
na izpolnjevanje zahtevnih nalog.

Veliko sreče, zdravja in zadovoljstva želim vsem  članom 
delovnih skupnosti PEKO, našim upokojencem ter vsem va
šim domačim. PREDSEDNIK KPO

FRANC GRAŠIČ, dipl. oec.

V  obratu Ormož že s polno zmogljivostjo,

N a j bo leto  1986 
le to  z ad o vo ljs tva , uspehov  
in  osebne sreče, le to  m iru  
in  so ž itja  m ed  n a ro d i.



AKTIVNOSTI SINDIKATA

KONGRESNI KOLEDAR
Predsedstvo Zveze sindikatov Jugoslavij je  sprejelo ter

mine določene za izvedbo republiških kongresov ZS in 
X. kongresa ZS v letu 1986:

13. do 15. m arca kongres ZS Hrvatske
21. in 22. m arca kongres ZS Slovenije
24. in 25. m arca kongres ZS Črne Gore
26. in 27. m arca kongres ZS Bosne in Hercegovine
4. in 5. aprila kongres ZS Makedonije
10. in 12. aprila kongres ZS Srbije

Deseti kongres Zveze sindikatov Jugoslavije bo zadnje 
tri dni maja prihodnje leto.

Povedali smo že, da je  le
tošnje leto leto članskih 
sprememb v osnovnih orga
nizacijah sindikata. Občni 
zbori osnovnih organizacij 
so mimo. »Sindikalisti« so 
ocenili delo v preteklem 
mandatnem obdobju in spre
jeli naloge za prihodnje. Ne 
moremo mimo, da ne bi spet 
izpostavili osnovno organiza
cijo Mreža, ki v svojih načr
tih (pa tudi realizaciji načr
tov) posega na vsa področja 
dela in življenja delavcev. 
Vsi zaposleni v  Mreži so bili 
seznanjeni s predlagano 
kandidatno listo, v progra
mih aktivnosti pa so upošte
vali vse pripombe, ki so pri
šle s terena, to je  posloval
nic.

Predsednik OO Mreža 
KLAVDIJ PUHAR je na 
vprašanje: »Kako si je novi 
izvršni odbor zastavil smer
nice in delo?« dejal:

»Program je izveden na 
osnovi pripomb iz pretekle
ga obdobja, dopolnjen pa je 
z željami in zahtevami zbir
nega zapisnika iz prodajaln 
in centrale. Vse prodajalne, 
ki so vsaka zase sindikalna 
skupina, so imele občne zbo
re. Program ne sme in ne 
more biti dokončno določen, 
s predlogi ga bomo sproti 
dopolnjevali. V ospredju so 
prav gotovo volitve in obrav
nava predkongresnih doku
mentov. Še naprej bomo da

jali poudarek letovanju in 
pridobivanju novih počitni
ških zmogljivosti. Če bomo 
izpolnili večino postavljenih 
nalog, bomo zaupanje opra
vičili, posebno še, ker je pro
gram obsežen.«

Osnovni organizaciji sindi
kata Obutev I in II sta imeli 
občni zbor 22. novembra. 
Nanj so se dobro pripravili. 
Na sestankih po delovnih 
enotah so predlagali člane za 
nova izvršna organa. Pred
sednik OO Obutev I je  še na
prej Joži KOGOJ, predsed
nik Obutev II pâ  je  postal 
Franci RUPARĆIČ. Pripove
doval je  o načrtih, ki so jih 
sprejeli in katere bodo sku
šali čimbolj dosledno izpe
ljati.

»Sekalnica in vsi mon
tažni oddelki so področje 
osnovne organizacije Obu
tev II. Prizadevali se bomo, 
da bi bil sindikat prisoten 
povsod, nobena pomembna 
stvar naj bi ne šla mimo. 
Zavzemali se bomo za člane, 
ki živijo v težkih material
nih pogojih. Sodelovali bo
mo pri reševanju težke si
tuacije, v kateri smo. Pri 
svojih članih bomo spodbu
jali za kvalitetno delo in 
zmanjšanje defektov. Nada
lje se bomo zavzemali za iz
boljšanje delovnih pogojev 
delavcev v montažah in mo
dernizacijo proizvodnje ter 
taka merila za nagrajevanje, 
da bodo imela vpliv na kvali
teto. Predvolilne aktivnosti 
so bile opravljene že pred 
občnimi zbori, mi pa bomo 
spodbujali športne aktivno
sti in aktivnosti na področju 
organiziranega letnega od
diha.«

11. kongres Zveze sindikatov Slovenije bo obravnaval tri 
osnovne teme:

— uresničevanje socialističnega samoupravljanja v po
gojih gospodarske stabilizacije

— človekovo ustvarjalno delo kot pogoj nadaljnega os
vobajanja dela

— usposobljenost Zveze sindikatov za aktivnost v zdru
ženem delu in skupščinskem sistemu.

Občina Tržič je  regijski nosilec za področje MATERIAL
NO SOCIALNA VARNOST delavcev tekstilne in usnjarsko 
predelovalne industrije. Tematske razprave bodo organizira
ne v BPT, Oblačilih Novost, Triu in naši delovni organizaciji.

PRIZNANJE

S O U R  U T i S A R A J E V O  
TEKSTILNA INDUSTRIJA „V i T E X" VISOKO 

O O U R -a Domača radinost Visoko

RADXICKI S A l i t i
u povodu 39-godišnjice postojanja i puštanja 
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Delavski svet tekstilne tovarne VITEKS Visoko je 
ob praznovanju jubileja ustanovitve podelil priznanje 
za dolgoletno uspešno poslovno sodelovanje tudi naši 
delovni organizaciji.
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NAŠE POSLOVALNICE 
NA REKI

V______________________________________________
Tam kjer se Jadransko 

morje zajeda v našo zemljo, 
se ob izlivu Redine razprosti
ra 10 km na široko naše naj
večje pristanišče Reka. Raz
vijati se je  začela v 13. stole
tju. Od starega mesta še sto
ji ob Korzu narodne revolu
cije Mestni stolp s Primor
skimi vrati, skozi katera je 
bil vhod z obale. Mnoge zgo
dovinske predmete hranijo v 
muzejih in znanstveni knjiž
nici. Sicer pa je  Reka mesto 
novejših zgradb in širokih 
ulic.

Med vojnama je  bila Reka 
italijanska, zato živi v mestu 
italijanska manjšina. Poslo
valnica Peko je  bila do zad
nje vojne na Sušaku, ki je 
danes sestavni del Reke. Pr
va poslovalnica Peko je  bila 
na Reki odprta leta 1948 na 
Korzu. To je  bil majhen lo
kal s komaj 60 m 2 prodajnih 
površin.

Leta 1979 je  bila v nepo
sredni bližini zgrajena nova 
velika blagovnica RI, v kate
ri smo kupili postor za veli
ko, sodobno prodajalno. Pr
votno poslovalnico smo na
meravali ukiniti. Izkazalo pa 
se je, da je  bila še kako pa
metna odločitev, naj poslo
valnica ostane. Danes dose
ga poleg blagovnice izredne 
prodajne rezultate. Dokupili 
smo prostor v nadstropju. 
Prodajalna je  tako v dveh 
etažah.

Ob Mrtvem kanalu, kjer 
se Reka združi s Sušakom, 
smo leta 1962 odprli poslo
valnico Reka II. Tudi to je 
bil prostorsko skromen lo
kal. Po adaptaciji v lanskem 
letu je prodajalna prikupna 
in lepo vzdrževana.

Najbolj zgovorna Slavica
Mataija pravi, da dosegajo 
dobre rezultate zato, ker so 
zadovoljne in ker imajo rade 
poslovodkinjo Giliolo Milin- 
kovič (ob našem obisku je bi
la na zasedanju delavskega 
sveta M reža v Budučnosti). 
Imajo predvsem stalne 
stranke. Letni plan so dose
gle že novembra. Če bi se od
pravil kronični problem Pe
ka, kasnitve pri dobavah, bi 
bili rezultati še boljši. Moti 
jih tudi, da so prodajalne, ki 
prodajajo tudi našo obutev, 
oskrbljene prej kot domača 
poslovalnica. Pa lepše delov
ne halje bi rade imele, mo
dernega kroja in prikupnega 
videza. So pač ženske, ni 
kaj.

Kupci radi zavijejo tudi v našo trgovino, pravijo dekleta
iz poslovalnice Reka I. Delavnik v orodjarni.

Reka II
Karmen Volarič, Tatjana Antič in Vesna Trčak

Peko Reka II.

Iz arhiva pa smo vzeli sliko prodajalne Sušak posneta le
ta 1936.



AKTIVNI ODMOR
Zgodovina človeštva je  tesno povezana z zgodovino člo

vekovega dela. Vse človeštvo si prizadeva povečati produk
tivnost, da bi zvišalo svoj narodni dohodek in življenjsko ra
ven.

Radi bi ob večji storilnosti delavca tudi osvobodili in hu- 
manizirali delo.

Vse več se govori o pomenu aktivnih odmorov med de
lom in programirano zdravstveno rekreacijo.

Pri preventivnih pregledih ugotavljamo, da so tudi delo 
in delovni pogoji krivi za večjo obolevnost in invalidnost.

Ločim o pretežno DUŠEVNO delo, pretežno TELESNO 
(dinamično in statično) delo.

K TELESNEMU delu spadajo tudi enakomerni in 
ponavljajoči gibi, ki jih delavec opravlja sede v prisilni drži. 
Tako delo enostransko obremeni telo, posebno nekatere mi
šice in sklepe.

Mogoče se vam bo zdelo, 
da to ni nič posebnega, toda 
zame osebno je to velik 
uspeh, saj se nikoli nisem 
ukvarjala z rekreacijo, kaj 
šele s športom. Po naključju 
me je brat nagovoril, da sem 
se prijavila med »brazde 
vzdržljivosti«. Sam je na
mreč že četrto leto med temi 
rekreativci, ki sè vsak po 
svojih močeh trudi, da dose
že rezultate, ki so v mejah 
postavljenih norm. To je bilo 
zame nekaj novega. Ker pa 
nisem hotela razočarati bra
ta, pa tudi sebi sem hotela 
dokazati, da speljam do kra
ja, če se nečesa lotim, sem se 
resno začela ukvarjati z re
kreacijo.

V zimskem času sem se 
ukvarjala s tekom na smu
čeh. Da pretečeš 30 km, je že 
potrebno nekaj vzdržljivosti, 
kar sem občutila na lastni 
koži. Odločila sem se za 
»Bloški tek« in ga uspešno 
opravila. To mi je dalo pogu
ma za ostale preizkušnje.

Spomladi, ko so dnevi po
stali toplejši, sem začela s 
treningom teka in kolesarje
njem. Največ težav sem ime
la pri teku, saj sem se vedno 
prehitro zadihala. Toda po
stopoma se je telo prilagodi
lo takim naporom in težav 
ni bilo več. Tudi za plavanje 
se je bilo potrebno pripravi
ti, kar mi je v veliki meri 
uspelo na morju med dopu
stom. Krajši in daljši planin
ski izleti pa so mi omogočili, 
da sem brez težav opravila 
pohod čez Krvavec — Kalški 
greben 2224 m in Kokrško 
sedlo.

V mesecu avgustu me je 
čakala plavalna preizkušnja. 
Vreme nam res ni bilo na
klonjeno, toda bilo je en
kratno doživetje. V manj kot 
eni uri sem preplavala Blej
sko jezero in s tem sebi do
kazala, da ' zmorem nekaj 
narediti, če se zavzamem.

Kolesarila sem v mesecu 
septembru na maratonu 
»Štucin«. V ne polnih treh 
urah sem prevozila 75 km. 
Start maratona je bil v 
Hrastjah, od koder smo vo
zili do Preddvora, mimo 
Cerkelj, Kamnika, Vodic in 
nazaj v Hrastje. Ker je bilo 
lepo vreme, pa tudi vzponov 
ni bilo veliko, sem maraton 
prevozila brez težav.

Maraton »Treh src« pa je 
bila zame najtežja preiz
kušnja. Moram priznati, da 
sem za to disciplino največ 
trenirala. Maraton je bil or
ganiziran v Kranju v mese
cu oktobru. Na lastno prese
nečenje sem pretekla 10 km 
v malo več kot pol ure. To je 
bila tudi zadnja disciplina, 
ki je bila potrebna za osvoji
tev lovorike »Korenina«.

Pokrovitelj »Brazd vzdr
žljivosti« — RTV Ljubljana 
— vsakokrat po zaključku 
»tekmovalnega dela« priredi 
tudi posebno prireditev. Le
tos je ta bila na sejmišču v 
Kranju. Poleg podelitve di
plom, značk in simboličnih 
nagrad, so priredili tudi sre- 
čolov in ples, ki je trajal do 
zgodnjih jutranjih ur. Bilo je 
v stilu povabljencev, saj se je 
plesalo nepretrgoma in s 
tem dokazalo, da se da vzdr
žati.

Temu sledi utrujenost in kasneje, ker ta delavec oprav
lja to delo dan za dnem, leto za letom nastanejo BOLEZNI 
GIBAL. Potreba po krvi, pri takem delu je  večja, vendar je  
oskrba slabša, zaradi stisnjenih krvnih žil. Torej utrujenost 
in obolenja gibal preprečujemo z odmori med delovnim ča
som, z dnevnim počitkom, s tedenskim  oddihom in letnim 
dopustom. Odmor je lahko pasiven, če človek pomoli vse štiri 
od sebe in sede ali leže. Tak odm or je  opravičen pri zelo tež
kih fizičnih delih.

Pri delih, kjer delavec opravlja enakomerne gibe v pri
silni drži je  potreben drugačen odm or — AKTIVNE TELE
SNE VAJE.

Vemo, da mišična aktivnost ali telovadba pospešuje pre
tok krvi, vpliva na povečanje dihanja, čutila in živčni centri 
se hitreje in bolje pripravijo na nove dejavnosti.

Vse študije delovne storilnosti kažejo, da produktivnost 
pade med 11. in 12. uro in takrat bi bil najbolj primeren čas 
za AKTIVNE TELESNE VAJE, ki naj bi pomagale hrbtenici, 
da bi ostala gibka, da bi omilili m onotono delo in s tem po
magali k boljšemu razpoloženju človeka in povečali motiva
cijo za nadaljnje delo.

Neposredno pa bi vplivali tudi na izboljšanje zdravstve
nega stanja delavca. Pri analizi bolniškega staleža ali zača
sne odsotnosti z dela vse več ugotavljamo, da so med glavni
mi vzroki obolenja gibal.

Tudi spremembe delovnih mest, pri delavcih ki že dolga 
leta opravljajo dela v prisiljenem položaju, so vse bolj pogo
sta in pripeljajo celo pred invalidsko komisijo zaradi obolenj 
GIBAL — pri nas hrbtenice in ram enskega obroča.

ŠPORT -  REKREACIJA
Da je ukvarjanje s špor

tom zdravo ni treba posebej 
poudarjati. To dobro vedo 
mnogi naši sodelavci, ki se 
udeležujejo športno rekrea
tivnih prireditev.

Magda MENEGALIJA, 
naša sodelavka iz pravnega

oddelka je  sodelovala 
na rekreativnih prireditvah 
BRAZDE VZDRŽLJIVOSTI 
ter si pridobila lovoriko »KO
RENINA«. Kako je  začela, 
kakšen je  bil program je po
vedala:

Med orači BRAZD VZDR
ŽLJIVOSTI je  tudi Darko 
LAUSEGER iz TOZD Mreža. 
Lovoriko »KAVELJC« je  le
tos osvojil že četrtič. O tem 
pripoveduje:

Minilo je že sedem'uspeš
nih let odkar je bila na po
doben način kot v Skandi
naviji organizirana akcija 
Brazde vzdržljivosti.

V začetku, ko je bila braz
da še dokaj plitka, so mnogi

govorili, da je to predvsem 
stvar za tiste, ki se bavijo 
s športom. Vendar pa so pri
jave pokazale, da se akcij 
udeležujejo ljudje vseh sta
rosti in poklicev. Sodelujejo 
predvsem zavoljo družabno
sti in zdravja. V sedmih letih 
je brazde uspešno zoralo že 
nad 400 kaveljcev in kore
nin, nekateri med njimi že 
sedmič zapored.

Če že govorimo o zdravi



rekreaciji, ki naj zboljšuje 
osebno počutje, delovno spo
sobnost, vnaša več družab
nosti v hitri življenjski tem
po, potem bi lahko ta akcija 
postala moto vsakega delov
nega človeka. Saj se dnevno 
govori kako delavci potrebu
jejo sprostitev.

Vse »norme« za izpolnitev 
nalog »Brazd vzdržljivosti« 
so tako pripravljene, da jih 
lahko izpolni vsakdo, ki vsaj 
dvakrat tedensko kaj stori 
za svojo osnovno telesno pri
pravljenost. Zato so skoraj 
nesmiselni strahovi, da med 
smučarskim tekom ne bi 
mogli tudi kakšen kilometer 
prehoditi, med atletskim
malo počiti__  Naloge za
pridobitev lovorike »Ka
veljc« — »Korenina« so 
opredeljene za moške in 
ženske. V bistvu so enake, 
samo norme so spremenje
ne, zahtevajo pa vadbo pre
ko vsega leta:

— tek na smučeh — 
42 km oz. 20 km v času zma
govalca +100 %

— tek — atletski — 20 km 
oz. 10 km v času zmagovalca 
+ 70%

— kolesarjenje — 150 km 
oz. 75 km v 7 urah oz. 4 urah

— plavanje — 2 km v 70 
minutah

— planinski pohod — 
8—10 ur

Tudi v naši delovni orga
nizaciji so že preizkušeni 
kaveljci in korenine. Redni 
člani zadnjih let so Lidija in 
Janez Ambrož, Stane Valja
vec in Darko Lauseger, 
Magda Menegalija, Marjan 
Sedej in Ludvik Grmovšek 
pa so to preizkušnjo opravili 
letos prvič.

Mogoče pa se bo v nasled
njem obdobju teh akcij ude
ležilo več članov naše DO ta
ko, da bi se pridružili osta
lim DO v Sloveniji po številu 
udeležencev, npr. SAVA 
Kranj skoraj eno desetino 
vseh prijavljenih.

Tekaški maraton
V počastitev Dneva republike in 759-letnice Čazme je bil

29. novembra organiziran že deseti super maraton »ČAZMA 
759«.

Okoli 100 udeležencev teka je  prišlo iz vse Jugoslavije. 
Največ jih je  bilo iz okolice Zagreba in Slovenije. Med udele
ženci je bilo tudi pet delavcev Peka.

Tek v dolžini 60 km smo premagali brez težav, posamez
ne uvrstitve pa so bile:

Jože Bohinc (Orodjarna) 23. mesto (čas 4,46)
Marjan Nunar (Gumoplast) 40. mesto (čas 5,05)
Darko Lauseger (Mreža) 50. mesto (čas 5,17)
Jože Štefe (DSSS) 64. mesto (čas 5,36)
Stane Valjavec (DSSS) 75. mesto (čas 6,22)
Stane Valjavec se je  udeležil teka že dvakrat. Organiza

cija prireditve je  bila dokaj dobra.
Za udeležbo na takih in podobnih tekmovanjih je po

trebno večletno delo, ne da se kar »na horuk«. V zadnjih 
dveh mesecih smo pretekli po 300—400 km, vsak seveda.

Stroški za udeležbo na tekmovanju so dokaj visoki, zato 
se zahvaljujemo osnovnim organizacijam po tozdih za po
moč pri kritju stroškov. Darko Lauseger

Delo pri dvovaljčniku je  naporno. (Gumoplast)

PISALI SO NAM
Celotnemu kolektivu Peka želim srečno ter uspešno No

vo leto
vojak Bojan Mesarek 
V. P. 3513/3 
66230 Postojna

NAŠI PETDESETLETNIKI
STANISLAVA JERMAN — sestavljanje golenic v 

šivalnici 512/1
EDVARD PERKO — navlačenje, cvikanje konec v 

oddelku 523
ANTON MEDVED — uvajanje novih tehnologij in 

samostojno nabavljanje materiala 300
FRANČIŠKA LUNAR — sestavljanje tehnološke 

dokumentacije v 500
ŠTEFKA STOJAKOVIČ — šivanje golenic najzah

tevnejše I. v šivalnici 512/5
RUŽIČA SAJATOVIĆ — iz Budučnosti 
DRAGICA BLAŽIN — iz Budučnosti 
ANTON POGAČNIK vodja blagovnice Deteljica

Iskrene čestitke

KLUB ZDRAVLJENIH ALKOHOLIKOV

26. novembra je bila že četrta redna letna skupščina 
kluba zdravljenih alkoholikov Peko.

Ob tej priliki so pripravili razstavo izdelkov in zbiratelj
skih dejavnosti. Član kluba si je ob pripravi zamislil in na
stala je pesem. h

----------------------------------------------------------------------------------------------- -

RAZSTAVA
Sedaj povabljeni ste na razstavo,
da vidite kaj v prostem  času dela nam zabavo.
Vsakdo svojega konjička ima,
da v delu se bistri mu glava,
da občinstvo k sebi bo pritegnil
in na izdelek svoj namignil.
Če vam kak izdelek všeč ni na vso moč, 
ne hodite še od drugih proč, 
razstavo oglejte si do kraja, 
in le v zvezek naj bo vpisana vsa graja.
Za vaše pripombe, mnenja in nasvete, 
dajemo vam vse obete, 
da upoštevali jih  bomo vneto celo leto, 
kar boste videli sami,
če drugo leto na razstavo boste spet prišli.

V____________________________________________________________

Hvala za čestitke. Tudi tebi želim zadovoljstvo, srečo in 
uspehe v  letu, ki je pred nami.

Urednica
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Prejeli smo 66 rešitev prejšnje križanke. Nagrade je  iz
žrebal Franci Godnov iz glavne vratarnice. Razdelil jih je  ta
kole:

200 din — Marija Sluga — 524 
150 din — Boris Mikulič — 529 
100 din — Ivanka Hvalica — upokojenka 
70 din — Marjeta Teran — 600 
70 din — Vera Umek — 200

Rešitve današnje križanke pošljite v uredništvo do
14. januarja 1986.

ZAHVALE
Ob smrti našega dragega očeta in bivšega člana vašega 

kolektiva
KONRADA MEHLETA

se iskreno zahvaljujemo kadrovski službi, 0 0  sindikata in 
kolektivu za veliko pozornost, izrečeno sožalje, podarjeni 
venec in solidarnostno pomoč.

Mehletovi: Majda, Tone
Andrej in Konrad

Ob izgubi mojega očeta
ANTONA MEŠIČKA

se zahvaljujem vsem sodelavcem in sodelavkam montažne
ga oddelka 522 za izraze sožalja in denarno pomoč.

hčerka Slavka Špiler z družino

Ob prezgodnji izgubi dragega moža in očeta 
TOMAŽA SNEDICA

se najlepše zahvaljujemo nekdanjim sodelavcem fakturnega 
in dispozicijskega oddelka ter skladišča gotovih izdelkov za 
podarjeno cvetje in denarno pomoč. Enaka zahvala velja tu
di sodelavcem prodajnega in nabavnega sektorja.

Žalujoči: žena Pepca, hčerka Jožica 
in Tadeja Dolžan z družino

Ob smrti dragega očeta
VINKA BOBOVCA

se iskreno zahvaljujem sodelavkam iz oddelka 512/5 za de
narno pomoč in izraze sožalja.

hčerka Ljubica Bosman z družino

Ob boleči in nenadomestljivi izgubi moje drage mame 
MARIJE KNIFIC

se iskreno zahvaljujem sodelavkam šivalnice 512/2 za po
darjeno cvetje in izraze sožalja. Hvala tudi vsem za sprem
stvo na njeni zadnji poti.

hčerka Marica Japelj z družino



IZ ŠOLSKIH NOVINARSKIH 
KROŽKOV

Oh ti odrasli
Za slabe ocene sem tepen; 

tako je bilo tudi pri prvi enki 
v slovenščini, ki je  moj naj
ljubši predmet. Najbolje je, 
da grem tedaj staršem iz
pred oči.

Marko Šetinc

Mene mami včasih krega, 
če sem nagajiva. Čez pol ure 
pa je že dobre volje in mi 
ustreže, če jo  kaj prosim. 
Skupaj se igrava ali pa se 
kaj smešnega domisliva.

Mateja Srečnik

Na jetra mi grejo starejše 
ženske. Te nas obrekujejo, 
češ kakšna je  današnja mla
dina, kakšne imamo priče
ske in kako smo neolikani.

Danica Mlinarič

Ko bom odrasel, upam, da 
ne bom tako zoprn, kot so 
nekateri odrasli, ki jih  po
znam.

M ičo Ljujič

Ja! Ta svet odraslih! Kaj bi 
bilo, če se odrasli ne bi mogli 
potegovati, kdo ima lepšo hi
šo, avto . . .  Skrbi jih le to, 
kako bodo najceneje in naj
udobneje živeli. Za nas ima
jo  bolj malo časa. Vedno nas 
zavrnejo: »Saj imam že tako 
dovolj skrbi!« Doma poveš, 
da te boli glava. Oni pa odvr
nejo: »Mene tudi vse boli, pa 
moram še delati.

Odrasli vidijo le to, kar 
mladina naredi narobe. Kar

pa naredimo prav, spregle
dajo.

V svetu starejših mi ni 
všeč tudi to, da venomer po
navljajo: »Ko sem bil jaz toli
ko star . . .  Mamice so vse 
enake. Vsaka bi rada vse 
najlepše in najboljše. Tudi 
očetje so taki. Oni vidijo le 
napredek v  službi.

Pa kaj hočemo! Bomo mi 
boljši ali še bolj tečni?

Simona Paplar
Taki so starejši v očeh 

učencev 6. c razreda osnovne 
šole heroja Bračiča.

Srnjaček
Ko se je  ati nekega dne 

peljal z Golnika proti domu, 
bi skorajda povozil majhne
ga srnjačka.

Ob cesti je  rastel gozd. Iz 
gozda je  nenadoma skočil 
majhen srnjaček. Ko ga je 
ati zagledal, je  na vso moč 
pritisnil na zavore. Vse kar 
je imel naloženo na polici je 
zdrsnilo na sedeže. Srnjaček 
je bil tako majhen, da so mu 
čez haubo gledala samo uše
sa. Hitro je  izginil v gozd. Na 
srečo ga ni zbil in tudi ra
njen ni bil. Ko je ati prišel 
domov, je  pripovedoval o 
tem dogodku. Povedal pa je 
tudi, da mora vsak voznik, ki 
povozi žival, javiti na milico 
ali najbližji lovski družini. 
Če pa žival pusti na cesti, 
mora k sodniku za prekrške.

Dobro da je  ati previden 
voznik. Primož Puhar, 4. c, 

OŠ heroja Bračiča

PRIŠLI ODŠLI
V TOVARNO

Uzar Iris, Hafner Valerija, Laibacher Janez, Šega Sve
tlana, Janc Alenka, Polajnar Matej, Kneževič Suzana, Alauf 
Bariča, Perkič Irena, Knific Maja
V BUDUĆNOST

Smer Zlatko
V MREŽO

Portorož Markovič Marinela
Zagreb II Bošnjakovič Nina, M arkač Sanja
Zagreb III Kršič Marijan

IZ TOVARNE
Ovsenek Jožefa, Muminovič Fata, M eglič Mirko, Škr- 

janc Franc, Hadžič Smiljka, Zalokar M arija, Šmer Zlatko, 
Meglič Mladenka, Kerič Mojca
IZ BUDUĆNOSTI

Kežman Nada, Premec Andjelka, Zadravec Ljubica 
IZ MREŽE

Škofja Loka Kandiž Andreja
Tržič II Janc Alenka
Sisak Hladni Jasna
Priština Janova Agim, Selimi Ujup

UPOKOJILI SO SE

Naši novi upokojenci v novembru so postali 
FRANC DOBRIN iz nabave, IVO OTOREPEC iz biroja 

in FRANC OŽVALD iz 512.
Na srečanje ob odhodu je prišel samo Franc Dobrin, ki 

je  povedal, da bo imel v prihodnje dovolj dela. Sinu bo poma
gal pri gradnji hiše.

V decembru pa so se poslovili: Jožefa Ovsenek, Franc
Škrjanc in Marija Zalokar.

Vsem želimo, da bi jim  bilo naklonjeno zdravje in da bi 
dolgo uživali sadove svojega dela.

VSEM ČLANOM KOLEKTIVA DO PEKO IZ TRBO
VELJ SE NAJLEPŠE ZAHVALJUJEM ZA NUDENO DE
NARNO POMOČ, S KATERO SO MI OMOGOČILI ZDRA
VLJENJE OZIROMA OPERACIJO V TUJINI, KI JE REŠILA 
MOJE ŽIVLJENJE.

VSEM ŠE ENKRAT ISKRENA HVALA.
FERDINANDA PLAHUTA
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Tozd Mreža

OB MENJAVI LETA
Zaključujem o eno izmed najtežjih poslovnih let. Najtež

jih  v smislu pogojev poslovanja, skokovite rasti cen, neureje
nosti trga, vse manjše poslovnosti in mislim, da lahko trdimo 
tudi, vse manjšega spoštovanja predpisov in dobrih poslov
nih navad.

Naša TOZD je v tem času vse te težave tekoče spremlja
la in se je  po rezultatih sodeč, z njimi tudi kar uspešno spo
prijemala. Letošnje leto bo zaključila s pet odstotno poveča
no količinsko in z nad osem deset odstotno vrednostno proda
jo. Ob tem smo uspeli zaloge znižati po količini za petindvaj
set odstotkov in bistveno povečati količnik obračanja zalog. 
Z doseženim smo lahko zadovoljni, posebno še zaradi tega, 
ker na splošno podatki ugotavljajo, da je  bilo v ostalem go
spodarstvu ravno obratno.

Dobre rezultate vedno, predvsem  pa v težkih časih, om o
goča dobro delo. Pri tem mislim na dobro delo vseh, ki sode
lujejo v  procesu ustvarjanja od proizvodnje do dokončne pro
daje. Za dobre končne rezultate smo si torej prizadevali vsi 
in zato ob koncu leta pripada priznanje z naše strani pa tudi 
zahvala vsem, ki so pripomogli, da je  bila naša TOZD uspe
šna.

V novem letu moramo pričakovati, da položaj ne bo nič 
lažji, če ne celo težji. Vsak na svojem  področju bomo morali 
storiti še več in še pametnejše in bolje, če bomo hoteli tudi v 
bodoče delati uspešno. Čevlji m orajo biti moderni in kvalitet
ni, biti m orajo pravočasno v prodajalnah, prodajno osebje pa 
se mora truditi, da bo z lepo urejenostjo izložb, čistočo, prija
zno in strokovno postrežbo doprineslo svoj delež k dobri pro
daji.

Pripričan sem, da bomo z združenimi močmi zmogli vse 
težave in da bomo ob koncu prihodnjega leta zopet uspešni. 
V dobrem in načrtnem sodelovanju vseh delov naše delovne 
organizacije je  naša moč in to naj bo naše vodilo tudi v letu 
1986.

Kališnik Janez

Današnja številka je skromna. Kar precej avtorjev 
je članke obljubilo, toda obljube niso izpolnili.

Težko je napovedati o čem bo tekla beseda v pri
hodnji številki. Kaj več bomo morda rekli o investici
jah in letnem poslovnem sporazumu, o nagrajevanju 
oziroma vrednotenju delovnih mest, o izobraževanju 
in o dobitnikih priznanj ob 35. obletnici samoupravlja
nja, pa, še ni lahko našteval. Člani uredniškega odbora 
močno upamo, da bomo zbrali zanimive članke in te
me. Za začetek bomo poskusili s pismenimi opozorili. 
Močno pa upamo, da ne bodo potrebni kakšni posebni 
ukrepi. V sindikatih imamo nova, sveža vodstva, ki bo
do pripomogla, da bodo vsa zanimiva dogajanja prišla 
v Obvestila ali Čevljarja.

Skupščina Občine Ormož

PODELJUJE TOVARNI OBUTVI: PtKO TRŽIČ

PLAKETO ORMOŽA
ZA POSEBNE USPEHE PRI DRUŽBENEM 
ORMOŽ, DINE 28.11 RAZVOJU OBČINE

PRED
SKUPŠČINE OBČINE

,'^%TONE LUSKOVIČ

Skupščine občine Ormož je naši delovni organiza
ciji podelila

PLAKETO ORMOŽA
za posebne uspehe pri družbenem razvoju občine.

V obratu Ormož, ki smo ga odprli letos, je našlo 
delo 140 delavcev občine Ormož. Več kot še enkrat toli
ko delavcev bo v obratu že prihodnje leto. Po številu 
zaposlenih bo obrat na četrtem mestu v občini.

NOVOLETNO SREČANJE
Tradicionalno novoletno srečanje nekda

njih delavcev Peka bo v soboto 28. decembra 
1985 ob 9.30 uri v dvorani upravne stavbe.

Dragi bivši sodelavci!
Vam, ki ste v mnogo težjih pogojih vzdr

žali in obnavljali tovarno, gre zahvala in ob
čudovanje. Pridite na srečanje. Zanimivo se 
bo srečati in poklepetati s starimi znanci.

Delovni dogovor v Ormožu: vodja Stjepan Kocjan in 
inštruktor Majda Trunk.

čevljar
Glasilo delovne organizacije tovarne obutve PEKO Tržič 
n. sol. o. — Ureja uredniški odbor: Ivanka Horžen, Lojze 
Hostnik, Boris Janc, Matevž Jenkole, Janez Kališnik, Edo 
Košnjek, Brane Plajbes, Marija Slapar, Tomislav Zupan. — 
Glavni in odgovorni urednik: Marija Slapar. — Naslov ured
ništva: »PEKO« Tržič, telefon 50-260 int. 217. — Tisk TK 
Gorenjski tisk Kranj. — Izhaja enkrat mesečno v nakladi 
3800 izvodov v slovenskem in 1800 izvodov v srbohrvatskem 
jeziku. — Glasilo dobijo člani delovne organizacije, štipendi
sti, vajenci in upokojenci brezplačno.


